



PROVINCE OF MANITOBA

PROCLAMATION

Wear Red Day

- WHEREAS** heart disease is the number one killer of women worldwide and the leading cause of premature death for Canadian women, a fact unknown to many; and
- WHEREAS** globally, cardiovascular diseases affect 1 in 3 women; and
- WHEREAS** **Wear Red Day** is celebrated annually to raise awareness for all Canadians to be mindful, curious, and proactive in the management of their cardiovascular health and wellness; and
- WHEREAS** we acknowledge the importance of prevention, early diagnosis and timely care are critical to improving cardiovascular health outcomes and reducing premature death among Manitobans.

NOW THEREFORE let it be known that I, **Uzoma Asagwara, Minister of Health, Seniors and Long-Term Care** for the Province of Manitoba, do hereby proclaim February 13, 2026, as

Wear Red Day

In Manitoba and do commend its thoughtful observance to all the citizens of our province.

A handwritten signature in black ink, appearing to read "Uzoma Asagwara", on a light green rectangular background.

Minister



PROVINCE DU MANITOBA

PROCLAMATION

Journée Tout le monde en rouge

- ATTENDU QUE** les maladies cardiaques sont le premier facteur de mortalité chez les femmes dans le monde et la principale cause de décès prématuré chez les Canadiennes, un fait largement méconnu;
- ATTENDU QUE** les maladies cardiovasculaires touchent une femme sur trois dans le monde;
- ATTENDU QUE** la **journée Tout le monde en rouge** est célébrée chaque année afin de sensibiliser les Canadiennes et les Canadiens à l'importance d'être attentifs, curieux et proactifs dans la gestion de leur santé et de leur bien-être cardiovasculaires;
- ATTENDU QUE** nous reconnaissons l'importance de la prévention, du diagnostic précoce et des soins prodigués en temps opportun, qui sont essentiels pour améliorer la santé cardiovasculaire et réduire la mortalité prématurée au sein de la population manitobaine;

NOUS, Uzoma Asagwara, ministre de la Santé, des Aînés et des Soins de longue durée de la Province du Manitoba, proclamons par la présente que le 13 février 2026 sera la

journée Tout le monde en rouge

au Manitoba, et invitons toute la population à l'observer scrupuleusement.

Ministre